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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voozitter,

Sinds 2009 zijn alle coffeeshops in gemeente Roosendaal gesloten en is er een zero tolerance beleid

gehandhaafd. Dit betekent dat er sindsdien ook geen enkele coffeeshop de kans heeft gekregen om

zich hier opnieuw te kunnen vestigen. De aanpak van het sluiten van de shops met als doel om

drugsgebruik, drugsoverlast en drugstoerisme tegen te gaan wordt aljaren bekritiseerd. Door de

sluiting heeft het illegale circuit vrij spel gekregen en zijn velen getuige van de handel en overlast in

de openbare ruimte, dit tot grote ergernis van de inwoners.

Er zijn sinds de sluiting inmiddels al aardig wat jaren verstreken, de wet- en regelgeving rondom

controle en handhaving van coffeeshops is door de jaren heen verbeterd en er zijn al veel gemeentes

die als voorbeeld kunnen dienen waarbij het beleid met coffeeshops aljaren prima verloopt.

Tevens loopt er vanuit de rijksoverheid een experiment om een gesloten keten met coffeeshops te

maken waarbij het gedoogde (soft)drugsbeleid omgezet kan worden naar legaal drugsbeleid.

Gemeente Roosendaal steekt aljaren de kop in het zand door drugsgebruik tegen te willen gaan door

softdrugs niet op een verantwoorde manier (dus via coffeeshops) aan te bieden aan inwoners die

daar behoefte aan hebben. Echtet liefhebbers van wiet of hasj kopen nu via het illegale circuit of in

omliggende gemeenten waardoor het beoogde doel aljaren geleden in duigen is gevallen.

ls de tijd dan eindelijk daar gekomen om de verantwoordelijkheid te nemen en het coffeeshopverbod

op te heffen?

https://www.riiksoverheid. nl/onderweroen/experiment-qesloten-coffeeshopketen

https://www.bndestem. nl/roosendaal/coffeeshopverbod-niet-lanqer-heiliq-als-softdruqs-leqaal-worden-
moet-roosendaal-verantwoordel ijkheid-nemen-a547 I Oae/

https: //rsd. i ncijfers. n l/dash boa rd/overlast

Forum voor Democratie en PvdA Roosendaal hebben over het drugsbeleid in Roosendaal de

volgende vragen;

1. ls het college tot nieuwe inzichten gekomen door de ontwikkelingen omtrent het drugsbeleid

vanuit de Rijksoverheid?
2. ls het college ermee eens dat de handel van (soft)drugs sinds de sluiting van de coffeeshops

over is gegaan naar het illegale circuit?

3. ls het college ervan bewust dat er nog steeds behoefte is aan een coffeeshop waarbij

inwoners op een veilige en gecontroleerde manier hun wiet en hasj kunnen kopen?
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4. ls het college bereid om opnieuw naar het beleid rondom coffeeshops in gemeente

Roosendaalte kijken?
o Zo ja, zou het college een experimentele fase in overweging willen meenemen zodat zowel

coffeeshophoude(s) als inwoners kunnen laten blijken dat een drugsbeleid met coffeeshops

in gemeente Roosendaalwel kan werken?
o Zo niet, waarom niet en hoe wil het college de drugsproblematiek in de wijken dan wel

aanpakken?
. Bij twijfel, is het college van mening dat er eerst onderzocht moet worden of de behoefte van

een lokale coffeeshop leeft onder de inwoners?

Namens de fractie van Forum voor Democratie,

Corrie van Leerzem en Björn Rommens



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. ls het college tot nieuwe inzichten gekomen door de ontwikkelingen omtrent het drugsbeleid
vanuit de Rijksoverheid?

Voor de goede orde merken we eerst op dat de burgemeester het bevoegde bestuursorgaan is ter

zake het op- en vaststellen van beleid op grond van de Opiumwet. Dit betreft geen

collegebevoegdheid.

Het experiment gesloten coffeeshopketen, dat duidelijk moet maken of gereguleerde productie,

distributie, en verkoop van cannabis mogelijk is, bevindt zich nog altijd in de opstartfase. Februari van

dit jaar hebben de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport en de minister van Justitie en

Veiligheid besloten om te starten met een aanloopfase. Dit betekent dat in de gemeenten Tilburg en

Breda, die deelnemen aan het experiment, telers naar verwachting in het vierde kwartaal van dit jaar

kunnen starten met het leveren aan de coffeeshops. Het doelvan de aanloopfase is om te oefenen

met alle processen en systemen die hierbij komen kijken, zodat de start van de overgangsfase in alle

gemeenten die deelnemen aan het experiment soepeler kan verlopen.

2. ls het college ermee eens dat de handel van (soft)drugs slnds de sluiting van de

coffeeshops over is gegaan naar het illegale circuit?

Ook toen we in Roosendaal vier gedoogde coffeeshops hadden, was er sprake van een substantieel

groot illegaal circuit. Echter, de drugshandel is deels 'op straat'terechtgekomen en meer zichtbaar
geworden.

3. ls het college ervan bewust dat er nog steeds behoefte is aan een coffeeshop waarbij
inwoners op een veilige en gecontroleerde manier hun wiet en hasi kunnen kopen?

Feit blijft dat er in Nederland vraag is naar softdrugs. Het huidige systeem dat coffeeshops gedoogd

aan de voordeur softdrugs verkopen maar het illegaal via de achterdeur inkopen wordt steeds minder

wenselijk geacht. Daarom is het goed dat er een landelijk experiment wordt gestart om anders om te

gaan met het gedoogbeleid. Voor de goede orde betreft dit alleen cannabis en geen andere soorten

drugs waar in Nederland ook veel vraag naar is. Het college volgt met interesse hoe het experiment
gaat verlopen.

4. ls het college bereid om opnieuw naar het beleid rondom coffeeshops in gemeente

Roosendaalte kijken?

. Zo ia, zou het college een experimentele fase in overweging willen meenemen zodat zowel

coffeeshophouder(s) als inwoners kunnen laten blijken dat een drugsbeleid met coffeeshops
in gemeente Roosendaalwel kan werken?

. Zo niet, waarom niet en hoe wil het college de drugsproblematiek in de wijken dan wel

aanpakken?

. Bij twijfel, is het college van mening dat er eerst onderzocht moet worden of de behoefte van

een lokale coffeeshop leeft onder de inwoners?



Er zitten meerdere facetten aan het coffeeshopbeleid: lokale vraag, aanbod en vraag van type drugs,

landelijk beleid, grensproblematiek met buitenlandse vraag uit met name België en Frankrijk,

locatieaspecten, gezondheidsaspecten en straathandel. Na een zorgvuldige afweging hebben de

toenmalige burgemeesters van de twee steden in West-Brabant in 2009 besloten om de coffeeshops

te sluiten. Om beter inzicht en grip te krijgen op de drugsmarkt in deze tijd overweegt het college de

verschillende facetten te laten onderzoeken in Roosendaal op het moment dat er meer bekend is uit

het landelijk experiment. Op deze manier kunnen we bezien welke zaken daadwerkelijk een bijdrage

leveren aan het oplossen van de drugsproblematiek.

Momenteel wordt, voor wat betreft de aanpak van de drugsproblematiek in de wijken, ingezet op

preventie via onder andere het Nationaal Programma Leefbaarheid en Veiligheid en de programmalijn

'Preventie met Gezag'. Hiermee voorkomen we juist dat jongeren in de criminaliteit verdwijnen door te

beginnen met dealen en vervolgens naar andere vormen van criminaliteit schuiven. Daarnaast vindt

er op het gebied van repressie een nauwe samenwerking plaats met de politie bij de aanpak van

drugsdealers via een last onder dwangsom en bij de aanpak van panden waar (soft)drugs worden

geproduceerd, verhandeld en/of opgeslagen.
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